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Verksamhetsberättelse för Sotenäs Naturskyddsförening 2022 
 

 

Styrelsen har under 2022 bestått av: 

Ordförande: Lars Glimmerfors 

Ledamot, tillika kassör: Yngve Johansson 

Ledamot, tillika sekreterare: Paula Oksanen 

Ledamot: Lena Sörenson 

Ledamot: Stellan Welin 

Ledamot: Magnus Sederholm 

Ledamot: Gunnar Selstam 

Suppleant: Lena Falkheden 

 

Marcus Nordgren har varit adjungerad till styrelsen som ansvarig för hemsidan, medlemsregister 

och utskick. 

Lena Jarlöv har varit adjungerad till styrelsen som representant för Tanums krets.  

Yngve Johansson har varit Sotenäs Naturskyddsförenings representant/ ledamot i 

Naturskyddsföreningen i Bohuslän. 

Marcus Nordgren och Ann-Sofi Söderling har suttit i SNF:s valberedningen inför årsstämman för 

2022. 

 

SNF:s Facebooksida: Antalet som gillar/ följer vår sida har inte förändrats under året utan ligger 

fortfarande på ca 560 stycken, vilket är förhållandevis högt. För närvarande är det ingen som 

ansvarar för Facebooksidan.  

 

SNF har haft 6 styrelsemöten under 2022.  

 

Aktiviteter: 

 

I november 2021 startade kretsarna i Bohusläns länsförbund ett samarbete inför valet. De ville 

undersöka och uppmärksamma partiernas miljö och klimatpolitik inför valet 2022. Den första delen 

av valprojektet var en enkät där kretsarna själva fick bestämma vilka frågor som skulle ställas till 

partierna. Resultatet presenteras på Naturskyddsföreningen i Bohusläns hemsida (länk till 

presentationen). 

 

Under våren anordnade Lena Jarlöv en mycket givande läsecirkel med boken "På naturens axlar. 

Hur tio miljoner arter räddar ditt liv". Det var så många deltagare att läsecirkeln fik delades upp i 2 

grupper. 

 

I samband med festivalen ”Bottna Glöder” 5 – 6 mars anordnas en offentlig 

föreläsning, med Studiefrämjandet som medarrangör, i Faltins Magasin, med Emma Norén som 

föreläste om ”Havet och människan”. 

 

Vi anordnade en föreläsning av Johan Swahn om kärnkraftsavfall och kärnkraft.  

 

Vi samordnande trädgårdsvandringar med Bottna filosoficirkel under sommaren. Bland annat 

besöktes Stüffes trädgård, Tillsammansodlingen och Tåsteröd Gård.  

 

Projektet ”Lieslåtter i ängsstråk för blomstrande mångfald”.  

På Tåsteröd Gård i Tanum har SNF och Tanums Naturskyddsförening tillsammans med markägaren 

(Lars Glimmerfors) startat ett projekt som har som målsättning att återskapa mängden och 

variationen av arter som tidigare fanns i bryn och utefter bäckar. Utefter en bäck har vi avdelat ett 

https://vast.naturskyddsforeningen.se/2022/07/20/naturskyddsforeningens-valenkat-i-bohuslan-och-pa-riksniva-2022/
https://vast.naturskyddsforeningen.se/2022/07/20/naturskyddsforeningens-valenkat-i-bohuslan-och-pa-riksniva-2022/
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stråk som sträcker sig några hundra meter. I projektet vill vi återplantera växter som hör till 

landskapet. Plantorna fick vi genom förökning av sticklingar men också genom inköp av 

barrotsplantor av bärande träd och buskar. Centralt i projektet var att ge en praktisk heldagskurs i 

lieslåtter. För detta sökte SNF Naturskyddsföreningens projektbidrag.  Vi planterade ca 250 olika 

träd, däribland vildapel, vildkörsbär, vildpäron och rönn. Vi höll också, tillsammans med 

Studiefrämjandet, två stycket endagars liekurser med totalt 17 deltagande som var mycket lyckade.  

 

Under Västerhavsveckan i augusti anordnades en vandring med ornitologen Gunnar Selstam i 

Bokskogen i Anneröd.  

 

Den 18 oktober anordnade Studifrämjandet tillsammans med SNF en föreläsning av Isabella Lövin. 

Föreläsningen handlande om "Oceankänslan - om behovet av en ny berättelse” och var mycket bra. 

 

SNF har lämnat in synpunkter på Sotenäs kommuns förslag på ny översiktsplan. 

 

SNF har fortsatt att engagera sig i Benders ansökan om expansion av Ävja stenbrott. Benders 

ansökte på nytt hösten 2021 och SNF lämnade synpukter på ansökan. Vi var med vid 

huvudförhandlingen på Vann den 15 och vid synen på stenbrottet den 16 februari. Tyvärr gav Mark- 

och miljödomstolen Benders ansökt tillstånd. Bland annat SNF överklagade detta till Mark- och 

miljööverdomstolen dom dock valde att inte ge prövningstillstånd. Nästa och sista steg är Högsta 

domstolen (HD). Utsikterna att få prövningstillstånd där är inte stora. Eftersom SNF har engagerat 

sig i ärendet under lång tid, och för att vi anser att Benders inte borde fått tillstånd, samt för att vi 

ansåg att det var bra att avsluta ärendet fullt ut, så valde vi ända att överklaga till HD. Vi har ännu 

inte fått besked HD ger prövningstillstånd.  

 

 

  

 

 

 

Sotenäs mars 2023 

 

 

…............................................    …...........................................  

Lars Glimmerfors, ordförande    Paula Oksanen, sekreterare 

 

 

 

…........................................... 

Yngve Johansson, kassör 

 

 

 

     


